
Zápis č. 2023/2 

 
ze zasedání obecního zastupitelstva obce Zvěřínek konaného v budově obecního úřadu 

Zvěřínek dne 13.3.2023 od 19:00. 

 
Přítomni:   6 členů obecního zastupitelstva  

    9 hostů 

 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání zastupitelstva obce Zvěřínek zahájila starostka obce paní Věra Taxová (dále jako „předsedající“) 

v 19:00 hodin. Konstatovala, že je dle prezenční listiny přítomno všech šest zastupitelů a zastupitelstvo je 

tudíž usnášeníschopné. Dále přítomné informovala, že ze zasedání bude pořízen audiozáznam a to výhradně 

pro potřeby vyhotovení zápisu. 

 

 

Schválení, popř. doplnění programu 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu a konstatovala, že původně zveřejněný program byl 

doplněn jeden bod a to schválení změny č. 1 územního plánu. Nebyl vznesen žádný další návrh na doplnění. 

Předsedající dala hlasovat o návrhu programu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Zvěřínek schvaluje následující program zasedání: 

 

Program:  

 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

2. Slib zastupitele Jiřího Kaplana 

3. Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 

4. Zvolení nových členů finančního výboru 

5. Rozpočtové opatření č. 2023/2 

6. Směrnice č. 2023/1 o hotovostních platbách 

7. Schválení změny č. 1 územního plánu 

8. Záměr č. 2/2023 o pronájmu hospody Na rozcestí 

9. Smlouva o pronájmu hospody Na rozcestí 

10. Alis – rozšíření práv k softwaru KEO4 

11. Smlouva o nákupu židlí do restaurace od p. Hořínka 

12. Návrh na podporu Linky bezpečí, z.s. 

13. Diskuze 

14. Usnesení 

       

Výsledek hlasování: 

Pro 6  Proti 0  Zdržel se 0 

Návrh usnesení byl schválen a Usnesení č. 7/2023 bylo přijato. 

 

 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Předsedající určila ověřovateli zápisu pana Pavla Kyjánka a paní Kateřinu Ďuránovou a zapisovatelem pana 

Radka Musila. Určení souhlasili. 

 

 

 

2. Slib zastupitele Jiřího Kaplana 

Předsedající informovala, že po minulém zasedání složili mandát dva členové zastupitelstva a jeden 

náhradník. Tím pádem vzniká náhradníkovi Jiřímu Kaplanovi mandát zastupitele. Předsedající přečetla slib, 

pan Jiří kaplan odpověděl „slibuji“ a následně slib podepsal v listinné formě. 



3. Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 

Předsedající konstatovala, že zápis byl podepsán ověřovateli. Usnesení bylo podepsáno starostkou a 

místostarostou, uloženo v termínu spolu se zápisem k nahlédnutí na obecním úřadě. Z minulého zasedání 

vzešly úkoly: 

a) Paní Ďuránová provede do 31.3.2023 průzkum v okolních školách o možnosti uzavření rámcové 

smlouvy o přednostním právu k umístění dětí obce Zvěřínek – Paní Ďuránová sdělila, že oslovila 

4 základní školy v okolí a vedoucí Odboru školství Nymburk, která zastupuje všechny tři 

základní školy v Nymburce. Ze všech oslovených subjektů přišlo zamítací stanovisko, mimo 

základní školy v Hořátvi, kde nás ředitel školy odkázal na zřizovatele. 

b) Konkrétní návrh včetně kalkulace na doplnění workoutových prvků do ulice V průhonu – 

předsedající sdělila, že bývalý zastupitel žádný konkrétní návrh nepředložil a že se otázce 

doplnění dalších prvků bude zastupitelstvo věnovat na některé z interních schůzek. 

c) Prověřit využívání loga hospody „Na rozcestí“ bývalým nájemcem na svém facebookovém 

profilu – logo již není bývalým nájemcem využíváno 

 

4. Zvolení nových členů finančního výboru 

Předsedající navrhla na pozici předsedy finančního výboru pana Zdeňka Nováka a na pozici člena finančního 

výboru pana Jiřího Kaplana. Navržení souhlasili. Předsedající dala o návrhu hlasovat. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Zvěřínek schvaluje na pozici předsedy finančního výboru pana Zdeňka Nováka a na 

pozici člena finančního výboru pana Jiřího Kaplana 

Výsledek hlasování: 

Pro 6  Proti 0  Zdržel se 0 

Návrh usnesení byl schválen a Usnesení č. 8/2023 bylo přijato. 

 

 

5. Rozpočtové opatření č. 2023/2 

Předsedající informovala, že rozpočtové opatření č. 2023/2 navyšuje výdaje o 40104,- Kč v souvislosti 

s obecní hospodou a to na nutné opravy, vymalování, odkoupení židlí a stolů, zálohy plynu a elektrické 

energie a dále na podporu Linky bezpečí. Předsedající dala o rozpočtovém opatření hlasovat. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Zvěřínek schvaluje rozpočtové opatření č. 2023/2 

Výsledek hlasování: 

Pro 6  Proti 0  Zdržel se 0 

Návrh usnesení byl schválen a Usnesení č. 9/2023 bylo přijato. 

 

 

6. Směrnice č. 2023/1 o hotovostních platbách 

Předsedající informovala, že tento bod byl projednáván na minulém zasedání a odložen, neboť někteří 

zastupitelé neměli dostatek času se se směrnicí seznámit. Všichni současní zastupitelé byli se zněním 

směrnice seznámeni a nevznesli žádné připomínky. Předsedající dala o směrnici hlasovat. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Zvěřínek schvaluje směrnici č. 2023/1 o hotovostních platbách 

Výsledek hlasování: 

Pro 6  Proti 0  Zdržel se 0 

Návrh usnesení byl schválen a Usnesení č. 10/2023 bylo přijato. 

 

 

7. Schválení změny č. 1 územního plánu 

Předsedající informovala, že zastupitelstvo obce Zvěřínek vydává jako opatření obecné povahy změnu č. 1 

územního plánu obce Zvěřínek. Proběhla dvě veřejná projednání, ze kterých vyšla schvalovaná podoba. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Zvěřínek schvaluje vydání změny č. 1 územního plánu obce Zvěřínek formou opatření 

obecné povahy 

Výsledek hlasování: 

Pro 6  Proti 0  Zdržel se 0 

Návrh usnesení byl schválen a Usnesení č. 11/2023 bylo přijato. 



8. Záměr č. 2/2023 o pronájmu hospody Na rozcestí 

Předsedající informovala, že byl do 7.3.2023 zveřejněn záměr č. 2/2023 na pronájem hospody Na rozcestí. 

K záměru se přihlásil pouze jeden uchazeč, ale i tento nakonec vzal svůj návrh zpět s udáním rodinných 

důvodů. Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

 

 

9. Smlouva o pronájmu hospody Na rozcestí 

Předsedající informovala, že momentálně není s kým smlouvu uzavřít. Zastupitelé vzali informaci na 

vědomí. 

 

 

10. Alis – rozšíření práv k softwaru KEO4 

Předsedající informovala, že byla přikoupena práva k užívání dalšího modulu (Pokladna) účetního programu 

KEO4 za jednorázovou cenu 660 Kč. Zastupitelé vzali informaci na vědomí bez připomínek. 

 

 

11. Smlouva o nákupu židlí do restaurace od p. Hořínka 

Předsedající informovala, že podepsala smlouvu s bývalým nájemcem hospody Na rozcestí o odkupu 5 stolů 

a 66 židlí za částku 29000,-. Nábytek je ve velice zachovalém stavu a cena je cca čtvrtinová oproti nábytku 

novému. Zastupitelé vzali informaci na vědomí bez připomínek. 

 

 

12. Návrh na podporu Linky bezpečí, z.s. 

Předsedající informovala, že byla obci doručena žádost o jednorázovou podporu Linky bezpečí, z.s. na 

podporu dětské krizové linky ve výši 3000,- Kč. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Zvěřínek schvaluje finanční podporu Linky bezpečí, z.s. ve výši 3000,- Kč na provoz 

dětské krizové linky 

Výsledek hlasování: 

Pro 6  Proti 0  Zdržel se 0 

Návrh usnesení byl schválen a Usnesení č. 12/2023 bylo přijato. 

 

 

13. Diskuze 

Přítomný občan vznesl dotaz, v jaké fázi jsou dvě velké investiční akce a to obnova veřejného osvětlení 

v ulici Rudé armády a rekonstrukce chodníku v ulici Nymburská. Starostka informovala, že na obnovu 

veřejného osvětlení je již zpracován projekt, který z pohledu obce obsahoval nepřesnosti a bylo požádáno o 

jeho přepracování. Projekt na rekonstrukci chodníku nebyl obci zatím zaslán. Dále byl diskutován neutěšený 

stav chodníku po levé straně ulice Nymburská podle areálu KBP. Starostka informovala, že cca třetina se 

nachází na katastru obce Zvěřínek a dvě třetiny na katastru obce Písty. S rekonstrukcí na katastru obce 

Zvěřínek se počítá v roce 2024, případně rekonstrukce chodníku celého v letech 2024/2025 ve spolupráci 

s obcí Písty. Přítomný občan se zeptal, zda má obec informace o průběhu prací na výstavbě parcel směrem 

k Jezeru v Sadské. Starostka informovala, že momentálně dochází ke zhutnění písečného podloží a že jsou 

pozemky ve vlastnictví soukromého investora a ona více informací nemá. Přítomná občanka se dotázala jaký 

záměr má obec s hospodou Na rozcestí. Starostka informovala, že stále sháníme provozovatele, ale několik 

zájemců odradila absence kuchyňského vybavení a jako další překážka se ukázala požadovaná bezdlužnost, 

na které ovšem obec trvá. Starostka informovala, že momentálně probíhají nejnutnější opravy a následně 

dojde k vymalování kuchyně a výčepu. Starostka dále zmínila, že by v budoucnosti mohlo dojít na kompletní 

přestavbu, např. na komunitní centrum o čemž už uvažovalo předchozí zastupitelstvo. Přítomné občance vadí 

sloupy a dráty datového vedení firmy Cetin. Místostarosta sdělil, že k jednání o uložení vedení do země 

případně zrušení nevyužívaného dojde v souvislosti s rekonstrukcí veřejného osvětlení v ulici Rudé armády. 

 

 

 

 

 



14. Usnesení 

Zapisovatel přečetl přijatá usnesení. 

 

 

Předsedající poděkovala všem přítomným a zasedání ukončila v 19:45 hodin. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ve Zvěřínku dne 22.3.2023 

 

 

Zapsal: Radek Musil 

 

 

 

……….……………….. 

 

 

…………………………     ……….………………. 

  podpisy ověřovatelů         podpis starostky 


